
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Uníne,  

konaného dňa 23. augusta 2023 o 17.00 hod.v Kultúrnom dome 
Unín 

 
 
Prítomní: 
Bc. Erik Hoferka, Bc. Ferdinand Fagan, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál,Bc. Štefan  Vach 
 
Bc. Jakub Vanek – starosta obce 
p. Zuzana Tomková – zapisovateľka 
p. AnnaMatuškovičová – účtovníčka obce 
 
Ospravedlnení : Mgr. Peter Regásek, Róbert Straka, 

         Ing. Ivan Gronský – hlavný kontrolór obce 
 
Prítomní občania podľa priloženej prezenčnej listiny:14 
Poslanec Mgr. Lukáš Mihál sa zúčastnil zasadnutia OZ až od bodu 
programu č.4. 
 
Program: 

 
1. Zahájenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa zo zasadnutia finančnej komisie, správy obecného majetku, 

sociálnych vecí a obchodu 
5. Správa zo zasadnutia komisie pre výstavbu, územné plánovanie 

a životné prostredie 
6. Návrh na úpravu rozpočtu k 31.8.2023 
7.   Návrh na prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu 
8.   Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce  Unín č.1/2023  
      o podmienkach umiestňovania volebných plagátov 
9.   Návrh na zmenu č.1/2023 k VZN č.1/2018 o určení výšky dotácie na  
      prevádzku a mzdy škôl a školských zariadení na území obce Unín 
10. Prerokovanie žiadostí 
11. Diskusia 
12. Záver 
   

 

  



 
 
 
1. Zahájenie 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájil a viedol starosta obce 
Bc. Jakub Vanek. Privítal prítomných a skonštatoval, že je prítomná 
nadpolovičná väčšina poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášania 
schopné. Zároveň predložil poslancom na schválenie program zasadnutia. 

 
Uznesenie č. 29/2023 

 
Obecné zastupiteľstvo v Uníne schvaľuje program 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 29/2023: 
Za:Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
          Za zapisovateľku dnešného zasadnutia bola určená p. Zuzana 
Tomková a overovatelia poslanci Tatiana Kovácsová a Roman Chrenka. 
 
 
3. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal starosta  obce Bc. Jakub Vanek a 
skonštatoval, že uznesenia č. 23/2023 a č.28/b,c/2023 sú v priebehu 
plnenia, ostatné uznesenia z predchádzajúceho  zasadnutia obecného 
zastupiteľstva sú splnené. 
 
 
4. Správa zo zasadnutia finančnej komisie, správy obecného  

majetku, sociálnych vecí a obchodu 
 

           Správu zo zasadnutia finančnej komisie, správy obecného majetku, 
sociálnych vecí a obchodu predložil prítomným podpredseda komisie  
Bc. Štefan Vach. Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie. Zápisnica 
zo zasadnutia komisie tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
 



5. Správa zo zasadnutia komisie pre výstavbu, územné 
plánovanie a životné prostredie 

 
Správu zo zasadnutia komisie výstavby, územného plánovania a životného 
prostredia predložil prítomným podpredseda komisie  
p. Roman Chrenka. Poslanci uvedenú správu zobrali na vedomie. 
Zápisnica zo zasadnutia komisie tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
6. Návrh na úpravu rozpočtu k 31.8.2023 

 
Návrh na úpravu rozpočtu k 31.8.2023 bol doručený  poslancom OZ 
spolu s pozvánkou. Návrh rozpočtu  bol zverejnený 15 dní pred zasadnutím 
obecného zastupiteľstva na úradnej tabuli pred obecným úradom. 
Úpravou rozpočtu sa na svojom zasadnutí zaoberala aj  komisia finančná, 
správy obecného     majetku, sociálnych vecí a obchodu, ktorá odporučila 
predložený návrh schváliť, tento návrh tvorí prílohu zápisnice. Poslanci 
s návrhom na úpravu rozpočtu súhlasili. 
K uvedenému bolo prijaté 
 

Uznesenie č. 30/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Uníne schvaľuje Návrh na úpravu 
rozpočtu k 31. 8. 2023.  
 
Hlasovanie za uznesenie č. 30/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan,Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach, 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
7. Návrh na prevod finančných prostriedkov z rezervného 

fondu 
 

Návrh na prevod finančných prostriedkov z rezervného fondu na pokrytie 
kapitálových výdavkov predložila účtovníčka obecného úradu p. 
Matuškovičová. Prevod finančných prostriedkov sa týka projektu 
protipožiarnej bezpečnosti, rekonštrukcie požiarnej zbrojnice, kúpy  
stroja Infraset na asfaltovanie ciest a zavedenie kamerového systému 
v obci v celkovej výške 23 137,90 €.  Všetky tieto práce boli zrealizované. 
K uvedenému bolo prijaté 
 
 
 
 



Uznesenie č.31/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Uníne schvaľuje prevod finančných 
prostriedkov z rezervného fondu na pokrytie kapitálových 
výdavkov v celkovej výške 23 137,90 €. 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 31/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach,  
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 

 
 
8. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce  Unín č.1/2023 

o podmienkach umiestňovania volebných plagátov 
 
Návrh všeobecne záväzného nariadenia č.1/2023 o podmienkach 
umiestňovania volebných plagátov bol doručený všetkým poslancom 
pred zasadnutím OZ a zároveň bol zverejnený 15 dní pred zasadnutím OZ 
na úradnej tabuli pred obecným úradom a na web stránke obce. VZN 
tvorí prílohu zápisnice. Poslanci k návrhu nemali žiadne pripomienky.  
K uvedenému bolo prijaté 
 
 

Uznesenie č. 32/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Uníne schvaľuje Návrh všeobecne 
záväzného nariadenia obce  Unín č.1/2023 o podmienkach 
umiestňovania volebných plagátov 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 32/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
9. Návrh na zmenu č.1/2023 k VZN č.1/2018 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy škôl  a školských zariadení na 
území obce Unín 
 

Návrh zmeny č. 1/2023 k VZN č. 1/2018 o určení výšky dotácie na 
prevádzku a mzdy škôl a školských zariadení na území obce Unín bol 
vypracovaný v spolupráci s ZŠ s MŠ a poslanci ho dostali  pred 
zasadnutím OZ. Zároveň bol zverejnený 15 dní  pred zasadnutím 



obecného zastupiteľstva na úradnej tabuli pred obecným úradom a na 
web stránke obce. VZN tvorí prílohu zápisnice. Poslanci k návrhu nemali 
žiadne pripomienky a bolo prijaté 
 
 

Uznesenie č.33/2023 
 

Obecné zastupiteľstvo v Uníne schvaľuje Návrh zmeny 
č.1/2023 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce  Unín 
č.1/2018 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy škôl    
a školských zariadení na území obce Unín 
 
Hlasovanie za uznesenie č.33/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
10. Žiadosti 

 
- Žiadosť p. Márie Rehákovej bytom Unín č.207 a Juraja Bartala 

bytom Unín č.90 o pridelenie obecného nájomného  bytu. 
 

- Žiadosť MVDr. Vojtecha Baculáka, bytom Bratislava, Kozičova 12  
o prenájom pozemku p.č. 9543/1 a p.č. 9543/3 z dôvodu udržiavania 
trávnatého porastu. Pozemok p.č. 9543/3 je vo vlastníctve žiadateľa.  
Žiadosť bola prerokovaná na zasadnutí stavebnej komisie, ktorá 
neodporúča prenájom uvedeného pozemku z dôvodu zriadenia vecného 
bremena.  
 

- Žiadosť  DHZ Unín o spolufinancovanie projektu „AVT, Rýchlejšie  
k záchrane a pomoci obyvateľom pri mimoriadnych situáciách“ vo výške 
1 100,-€. Z grantového programu spoločnosti SPP na zakúpenie štvorkolky  
získali dotáciu  5 000,- €. Štvorkolka bola zakúpená v hodnote 6 100,-€. 
 

- Žiadosť p. Tekly Matuškovičovej, bytomUnín č.284 o odkúpenie  
časti obecného pozemku z parciel číslo 8168, 8169 v k.ú. Unín vo výmere 
cca 70m2 v lokalite Unínske vinohrady bola prerokovaná na zasadnutí 
stavebnej komisie, ktorá súhlasí s odpredajom časti pozemkov uvedených 
parciel. Nakoľko nebol k žiadosti predložený originál geometrického plánu 
na odpredaj pozemkov, obecné zastupiteľstvo upresní znenie uznesenia na 
budúcom zasadnutí. 
 
 



- Žiadosť  Domova Barborka Unín n.o. o spolufinancovanie 
rekonštrukcie zariadenia týkajúce sa dobudovania únikových východov, 
aby zariadenie zodpovedalo legislatívnym požiadavkám  v celkovej sume 
20 000,- €. 
 

- Žiadosť Základnej školy s materskou školu Unín o výmenu vstupnej  
brány do pivničných priestorov v škole. 

 
Uznesenie č.34/2023 

 
a.)  Obecné zastupiteľstvo v Uníne ukladá žiadosť p. Márie 
Rehákovej, bytom Unín č.207 a Juraja Bartala bytom Unín č.90 
o pridelenie obecného nájomného bytu zaradiť do evidencie. 
 
b.) Obecné zastupiteľstvo v Uníne nesúhlasí s prenájmom 
pozemku p.č. 9543/1 MVDr. Vojtechovi Baculákovi z dôvodu, 
že na tento pozemok je zriadené vecné bremeno o uložení 
elektroenergetických zariadení v prospech Západoslovenskej 
distribučnej. 
 
c.) Obecné zastupiteľstvo v Uníne súhlasí so spolufinancovaním 
grantového programu SPP „ATV, Rýchlejšie k záchrane 
a pomoci obyvateľom pri mimoriadnych situáciách“ na 
zakúpenie štvorkolky pre DHZ Unín vo výške 1 100,-€. 
 
d.) Obecné zastupiteľstvo v Uníne súhlasí s odpredajom časti 
obecných pozemkov p.č. 8168 a 8169 v k.ú. Unín p. Tekle 
Matuškovičovej, bytom Unín č.284 po predložení 
geometrického plánu. 
 
e.) Obecné zastupiteľstvo v Uníne súhlasí so spolufinancovaním 
rekonštrukcie zariadenia Domov Barborka Unín n.o. v sume 
20 000,-€. 
 
f.) Obecné zastupiteľstvo v Uníne súhlasí s výmenou vstupnej 
brány do pivničných priestorov Základnej školy s materskou 
školou Unín do výšky 3 300,-€. 
 
Hlasovanie za uznesenie č.34/b/2023: (Hlasovanie za prenájom pozemku) 
Za:- 
Proti: : Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: Mgr. Lukáš Mihál 
 



Hlasovanie za uznesenie č. 34/c/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 34/d/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: Mgr. Lukáš Mihál 
Proti: --- 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 34/e/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 34/f/2023: 
Za: Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Roman Chrenka, Tatiana 
Kovácsová, Mária Malíková, Mgr. Lukáš Mihál, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: --- 
Proti: --- 
 
 
11. Diskusia 
 
 Starosta obce Bc. Jakub Vanek predložil návrh poslancom OZ na 
prehodnotenie uznesenia č.18/2023 prijatého dňa 10.3.2023, ktoré sa 
týkalozakomponovať docenníka od novej sezóny pálenia manipulačný 
poplatok vo výške 10,-€ každému zákazníkovi. Toto uznesenie navrhol 
zrušiť s tým, že bude stanovená iba jedna suma  za vypálenie destilátu, 
ktorá zahŕňa daň z liehu a poplatky za služby. 
Starosta obce poďakoval všetkým, ktorí pomohli pri organizácii a tým, 
ktorí sa zúčastnili hodového turnaju a hodovej 11 a Dobrovoľnému 
hasičskému zboru za zorganizovanie hodovej zábavy. Ďalej pozval 
všetkých na súťaž vo varení gulášu, ktorú organizuje TJ Unín v sobotu 
26.8.2023 a na Nočný beh okolo Unína, ktorý bude v pondelok 28.8.2023 
na ihrisku.  
Starosta uviedol, že farské oznamy na webovú stránku obce nepridávajú 
pracovníci úradu ale p. Martin Hoferka. 
Občanom obce starosta uviedol, že každému bolo doručené do poštovej 
schránky oznámenie o čase a mieste konania volieb do Národnej rady 
Slovenskej republiky. Voľby sú vyhlásené na 30.9.2023 od 7:00 hod. do 



22:00 hod. a miesto konania volieb bude v budove Základnej školy 
s materskou školou Unín. 
Starosta oznámil, že oslavy mesiaca úcty k starším budú dňa 14.10.2023 
v kultúrnom dome. Bližšie informácie sa ešte zverejnia. 
Na záver starosta upozornil, aby ľudia pri prechádzke so psom mali psa na 
vôdzke a nedochádzalo tak k situáciám, kedy pes napadne druhých 
občanov alebo iných psov. 
Bc. Štefan Vach mal dotaz či sa píše obecná kronika.  Obecná kronika je 
napísaná do roku 2021, zápisy do kroniky za rok 2022 musia byť zapísané 
do konca roka 2023. Bc. Štefan Vach požiadal starostu o písomné zaslanie 
informácie, kedy poslanci naposledy schvaľovali funkciu kronikára obce. 
Zároveň mal dotaz, že ho viacerí občania oslovujú, či by sa nemohli 
zasadnutia obecného zastupiteľstva konať v piatok a v neskorších 
hodinách. Starosta obce súhlasí, že zasadnutia OZ sa môžu konať 
v neskorších hodinách, A. Matuškovičová uviedla, že piatok je deň 
nereálny pre krátkosť času napísania, overenia a zverejnenia zápisnice. 
Starosta obce prítomných poslancov oboznámil, že od nového roka 
pristúpi k tomu, že určovať zapisovateľa zápisnice bude z radov poslancov.   
Š. Vach upozornil, že podľa jeho laického pohľadu existujú pochybnosti 
o výhodnosti zmlúv, ktoré má obec uzatvorené. Navrhol, aby sa urobila 
právna analýza všetkých  zmlúv.  Na dotaz A. Matuškovičovej, kto to všetko 
zaplatí  neodpovedal, ale uviedol, že zaplatiť právnika na tento účel sa nám 
to mnohonásobne vráti.  
K tomuto mal pripomienku Mgr. Lukáš Mihál, aby sme na skontrolovanie 
zmlúv zavolali NKÚ. Š. Vach informoval poslancov, že na finančnej komisii 
ho starosta obce a členovia komisie požiadali o možnosť predloženia 
návrhov na riešenie rekonštrukcie schodov vo vyhliadkovej veži, ktoré 
vypracoval projektant. Na základe telefonického rozhovoru mu projektant 
prisľúbil odovzdať pár vizualizácií jeho návrhu k nahliadnutiu. Po ich 
obdržaní predloží túto vizualizáciu starostovi obce  predsedovi stavebnej 
komisie. 
Bc. Erik Hoferka vzniesol pripomienku, či by sa nedali aktualizovať údaje 
vo virtuálnom cintoríne. 
P. Ján Flajžík požiadal starostu obce, či by nebolo možné zabezpečiť 
ozvučenie miestnosti, kde sa koná zasadnutie OZ. Bolo prisľúbené, že od 
budúceho zasadnutia bude miestnosť ozvučená. Zároveň sa vyjadril ako 
bývalý školník v základnej škole k výmene brány. Má za to, že klasická 
otváracia brána je výhodnejšia ako závesná, ktorá uberie na výške približne 
40 cm. 
P. Danka Vaculková mala pripomienku k oznamom o vývoze odpadu 
a požiadala, aby sme pri oznamoch uvádzali aj kde sa má triedený odpad 
ukladať. Zaujímala sa, či  bude súčasne s voľbami do NR SR aj miestne 
referendum o umiestnení veterného parku v katastri obce. Starosta 
odpovedal, že referendum k tejto otázke vyhlásené nebolo. Zároveň 



oboznámila, že ÚŽ v Uníne mení dátum „Výstavy ovocia a zeleniny“ zo dňa 
10.9.2023 na deň 9.9.2023. 
P. Peter Khúla sa zaujímal na koho podnet bol podaný návrh na zrušenie 
uznesenia č.18/2023 vo veci schválenia manipulačného poplatku 
v pálenici vo výške 10,-€ a či sa obec Unín zapojila do výzvy VÚC Trnava  
Záhorie. Tento podnet dal starosta obce a obec sa do výzvy nezapojila. 
P. Anna Švecová znova poukázala na nevyhovujúci septik, ktorý slúži pre 
viacúčelovú budovu OcÚ. Aj napriek častým vývozom je tento septik 
neustále plný a preteká, čo spôsobuje nepríjemný zápach po okolí. Starosta  
obce uviedol, že obec v tejto veci  koná a pre túto budovu by  
mala byť schválená domová ČOV. 
 

Uznesenie č.35/2023 
 
Obecné zastupiteľstvo v Uníne ruší uznesenie č.18/2023 zo dňa 
10.3.2023, ktoré sa týkalo zavedenia manipulačného poplatku 
vo výške 10,-€ každému zákazníkovi, ktorý bude využívať 
služby v obecnej pálenici a to od novej sezóny pálenia. 
 
Hlasovanie za uznesenie č. 35/2023: 
Za: - Bc. Ferdinand Fagan, Bc. Erik Hoferka, Tatiana Kovácsová, Mgr. 
Lukáš Mihál 
Proti: : Mária Malíková, Bc. Štefan  Vach 
Zdržal sa: Roman Chrenka 
 

12. Záver 
 

Na záver starosta poďakoval za účasť a zasadnutie ukončil. 
 

 
V Uníne, dňa 23.8.2023  
 

 
       Bc. Jakub Vanek 
          starosta obce 

 
 
Overovatelia: 
Tatiana Kovácsová     ....................................... 
 
Roman Chrenka                ........................................ 
 
Zapisovateľka: 
Zuzana Tomková     ....................................... 


